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Beste leden van de gemeenteraad,

We zijn als Regio Stedendriehoek hard op weg naar 500.000 inwoners, 250.000 werkenden en 50.000 
bedrijven. We zijn een regio in balans. Waar rust en reuring hand in hand gaan. Waar we ontwikkelen, met oog 
voor evenwicht in maatschappelijk en ruimtelijk opzicht. Een grote opgave waar we samen hard mee aan de 
slag zijn.

In het voorontwerp Nota Ruimte (zie link) geeft het Rijk aan dat de Regio Stedendriehoek één van de 
zoekgebieden is voor grootschalige woningbouw. Verstedelijking is géén verstening, het gaat om de 
ontwikkeling van de hele regio in balans. Daarom is in de afgelopen maanden gewerkt aan de ‘Contourenschets 
2050 – Verstedelijking in Balans’. 

De Contourenschets 2050 is het resultaat van een gezamenlijke schetsoefening met vier mogelijke 
perspectieven over de ruimtelijke inrichting van de toekomst van de gemeenten Apeldoorn, Brummen, Deventer, 
Epe, Heerde, Lochem, Voorst en Zutphen, de provincies Overijssel en Gelderland en de waterschappen Vallei 
en Veluwe, Rijn & IJssel en Drents Overijsselse Delta. Het resultaat is een strategisch gespreksdocument dat 
helpt het goede gesprek te voeren met Rijk, provincies, waterschappen, Strategische Board en andere 
stakeholders over de gezamenlijke opgave verstedelijking in balans richting 2050. Én met u als gemeenteraad. 

Wij bieden u de Contourenschets 2050 aan om als gemeenteraad met elkaar te bepalen wat voor u belangrijk is 
in de toekomstige ontwikkeling van uw gemeente én van de regio. Het is de eerste stap in een langjarig proces 
om in samenwerking met het Rijk en de omgeving te komen tot een concreet Ontwikkelingsperspectief met 
ruimtelijke en maatschappelijke oplossingen voor de Regio Stedendriehoek. Wij vragen u om als gemeenteraad 
de volgende vraag te beantwoorden: 

1. Welke elementen uit de Contourenschets ziet u als kansrijk en welke als belemmerend voor de
ruimtelijke ontwikkeling van de regio richting 2050? Dit zowel op het niveau van de gekozen aanpak als
op het niveau van concrete inhoudelijke opgaven.

2. Wat wilt u verder nog meegeven voor het vervolgtraject?

In de komende periode bespreekt u als raad de contourennotitie, zowel tijdens de raadsconferentie op 19 
november als tijdens opiniërende gesprekken in uw eigen raad. Voor het volledige proces verwijzen we u naar 
de raadsinformatiebrief over de jaarplanning.  

Hoogachtend,

Algemeen Bestuur van Regio Stedendriehoek

Ineke Lijnema Ron König

Secretaris Voorzitter


